
 

 

   

          

 
Smart omgaan met datacenters 

 
Motie (RvO Art. 27) 

 

 

De Raad van de gemeente Haarlemmermeer in vergadering bijeen op 28 juni 2018,  

 

Gelezen: 

- De antwoorden van minister Wiebes op Kamervragen gesteld door Tom van der Lee 

(GroenLinks) d.d. 15 mei 20181 en 30 mei 20182. 

 

Overwegende dat: 

- er recent in onze gemeente een aantal datacenters zijn geplaatst; 

- deze datacenters veel energie nodig hebben; 

- netwerkbeheerders wettelijk verplicht zijn deze datacenters van energie te voorzien; 

- de bijbehorende infrastructuur (zoals transformatorstations en hoogspanningsleidingen) 

grote ruimtelijke en maatschappelijke impact heeft;  

- er in onze regio veel nieuwe woningen worden gebouwd ; 

 

Overwegende dat: 

- datacenters veel restwarmte produceren en dat deze warmte aangewend kan worden voor 

het verwarmen van huizen en bedrijfspanden; 

- er elders in ons land duurzame energie wordt opgewekt, waarmee datacenters in hun 

stroomvoorziening zouden kunnen voorzien. 

 

Draagt het college op: 

- in gesprek te gaan met relevante stakeholders zoals de provincie, het Rijk, de Dutch Data 

Association en netwerkbeheerders over de vraag of regulering vanuit de overheid rond de 

vestiging van datacenters gewenst is; 

- mede ingegeven door de bevindingen uit deze gesprekken, een visie te ontwikkelen rond 

de vestiging van datacenters in de gemeente Haarlemmermeer; 

- deze nota medio 2019 ter bespreking en vaststelling aan de gemeenteraad toe te zenden. 

 

 

Ondertekening:  

 

Maaike Ballieux 

GroenLinks Haarlemmermeer 

 
1: https://zoek.officielebekendmakingen.nl/ah-tk-20172018-2078.html 

 

2: https://zoek.officielebekendmakingen.nl/ah-tk-20172018-2255.html 


